
Til alle i folketinget.

Er 3F kun for den som har arbejde.

Kan 3F omstille sig eller vil de fastholde indstillingen som om Danmark stadigvæk 
er et bondesamfundet.
Vi ser en tilpasning omkring Danmark men her hos os låner vi penge for at kunne 
udbetale lønninger i
den offentlige sektor med over 800.000 ansatte, har vi råd til det?

Folketinget giver skattelettelser til dem som er i arbejde og låner mange milliarder 
hvert år for også at give lønforhøjelse
til den der er ansat i det offentlige Danmark.

Vi får jo ikke folk i arbejde når vi også skal afdrage gæld, men det er i orden at dem 
som har mindst skal holde tilbage med alt.

Lo medlemmer som er i arbejde skal jo bare have lønstigninger, dem som er ansat i 
det private de kan forhandle,
men alle dem som er ansat i det offentlige er det ok at vi låner milliarder hver år for 
at udbetale lønstigninger og pension.

Det er dejligt at se at flere folketingsmedlemmer og minister roser slagteriarbejderne 
for at ville gå ned i løn i 4 år uden job garanti.

Hvor dum har man lov at være, deres forbund NNF har mistet mere end 7000 
medlemmer og formanden vil holde fast i bordkanten og vil selv beholde sit job til 
mange hundredetusind om året.

Selv om lønnedgangen skal bruges til svine drift, så for vi igen nogle svin som er 
dyre når hele processen er færdig, tror i at danskerne
betaler mere for kødet på grund af danske arbejder og staten skal have mere end i 
udlandet.

Danske arbejder handler hvor varerne er billigst også selv om kødet er skåret at en 
polak til kr. 50,00 i timen i Tyskland.
Danske bønder sælger svin til udlandet hvorfor tror i?, den en dag siger politikker at 
landbruget skylder for mange milliarder og næste dag tror man at bønderne vil 
sælge til slagterier i Danmark når de får en bedre pris i udlandet.

Med venlig hilsen

John Kaffka
Kringelholm 96
3250 Gilleleje
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